
 1 

   R O M Â N I A 

JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN 

    CONSILIUL JUDEŢEAN 

 

 
 

PROCES–VERBAL 

încheiat astăzi 30.06.2016, ora 10,00, în cadrul celei de-a treia şedinţe de constituire a 

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN  

 

 

Înainte de începerea ședinței, are loc intonarea Imnului de Stat al României. 

          Lucrările şedinţei sunt deschise de către doamna prefect Maria Florența Albu. 
   

Având în vedere  normele legale  prevăzute la art.87-89 raportate la  art.30  precum 

și ale art.90 raportat la art.31-35 din Legea nr.215/2001 privind administrația publică 

locală, republicată în anul 2007, cu modificările și completările ulterioare și în 

conformitate cu Ordinul Prefectului județului Caraș-Severin nr.202/27.06.2016, s-a 

convocat Consiliul Județean Caraș-Severin în cea de-a treia ședință de constituire pentru 

data de 30.06.2016, ora 10.00 în sala de şedinţe de la etajul 1 a Consiliului Judeţean Caraș-

Severin. 

 Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 31 de consilieri județeni. 

Participă de drept domnul secretar al judeţului Darian Ciobanu. 

Participă ca invitaţi: parlamentari, reprezentanţi ai instituţiilor subordonate 

Consiliului Judeţean Caraş-Severin, reprezentanţi ai aparatului propriu al Consiliului 

Judeţean Caraş-Severin, precum și reprezentanți din partea mass-mediei. 

 

Ordinea de zi a fost anunţată și publicată în presă. 

Ordinea de zi este următoarea: 

 1.Proiect de hotărâre privind alegerea Comisiei de validare a Consiliului Judeţean 

Caraş-Severin 

 2.Proiect de hotărâre privind validarea mandatelor consilierilor județeni. 

          3.Proiect de hotărâre  de constituire  a Consiliului Judeţean Caraş-Severin. 

 4.Proiect de hotărâre  privind alegerea doamnei/domnului ____________  în funcția 

de preşedinte al Consiliului Judeţean Caraș-Severin. 

 5.Proiect de hotărâre  privind alegerea doamnei/domnului ____________  în funcția 

de vicepreşedinte al Consiliului Judeţean Caraș-Severin. 

 6.Proiect de hotărâre  privind alegerea doamnei/domnului ____________  în funcția 

de vicepreşedinte al Consiliului Judeţean Caraș-Severin. 

 7.Proiect de hotărâre privind constituirea comisiilor de specialitate  ale Consiliului 

Județean Caraș-Severin. 
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 Doamna prefect Maria Florența Albu: Bună ziua! Încep prin a spune ”Doamne 

ajută”! Deschidem lucrările ședinței de constituire, cea de-a treia ședință de constituire a 

Consiliului Județean, a noului Consiliu Județean, ce-și va desfășura activitatea în următorii 

4 ani. Convocarea consilierilor județeni a fost făcută prin Ordinul Prefectului nr.202 din  

27.06.2016, în conformitate cu art.3, alin.1 din Ordonanța Guvernului nr.35/2002 privind 

constituirea consiliilor locale și consiliul județean. Ședința de constituire va fi condusă de 

către președintele de vârstă și asistat de doi cei mai tineri dintre consilierii nou aleși. În 

consecință, am să-l rog pe domnul secretar al județului Darian Ciobanu, să ne spună cine 

sunt cei 3, adică președintele de vârstă și cei 2 mai tineri care vor prelua conducerea. De 

asemenea, îl rog să mai facă unele precizări privind desfășurarea ședinței. Vă rog, domnul 

Darian.  

 Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Mulțumesc, doamna prefect. Bună 

dimineața tuturor! Mă bucură nespus, că se pare că suntem în cvorum. A treia oară e cu 

noroc! Înainte de a se pregăti decanul de vârstă, n-aș spune cel mai bătrân, ci cel mai 

înțelept. În latină, maior e cuvântul care se poate traduce în trei feluri: cel mai în vârstă, cel 

mai înțelept sau veteranul. Domnul Grindeanu este decanul nostru de vârstă, din partea 

PSD, asistat de doamna Pascu Ionela-Ancuța, tot din partea PSD și de domnul Rujan 

Dumitru, din partea PNL. Acum, o să vă rog, domnul Grindeanu, să veniți lângă mine și 

cei doi cei mai tineri să ocupe locurile rămase. Vreau să mai fac niște precizări din capul 

locului. Ieri am avut o teleconferință, pe probleme de incluziune socială, cu doamna 

prefect. Domnul vicepremier Dâncu anunța ieri, în direct, cu ocazia ședinței Guvernului 

din data de 28, că s-a amendat Legea nr.215/2001, prin ordonanță de urgență, modificându-

se prevederile legale privitoare la validarea consilierilor județeni, Știți că, de lege lata, 

acum, alesul local care este supus validării nu votează. Se pare că, chestiunea asta cu ”nu 

votează” a fost scoasă. Pot să vă spun, că până în momentul acesta și am început deja 

ședința, nu e publicată în Monitorul Oficial, ordonanța de urgență. Nu-l așteptăm pe suport 

de hârtie, ci avem programul numit ”expert-monitor” și în momentul când se publică, îl și 

vedem. Atunci, vă propun, să mergem după un principiu de drept și anume, dacă un act 

normativ nu e publicat, nu există. Sens în care, vom merge pe prevederea legală în vigoare. 

O cunoașteți cu toții și ne bazăm pe principiul tempus regit actum, ceea ce înseamnă că 

”timpul guvernează actul”. Bun. Cu permisiunea dumneavoastră, domnul Grindeanu și cu 

permisiunea dumneavoastră, domnilor aleși locali, că încă nu aveți calitatea de consilieri 

județeni, decât după ce veți depune jurământul, mai fac o precizare și cu asta, predau 

conducerea ședinței. Avem o ordine de zi dictată de legiuitor. Așa cum am spus înainte, nu 

aveți calitatea de consilieri județeni, sens în care, nu puteți vota o ordine de zi care n-are un 

inițiator. Inițiatorul este legiuitorul. Proiectele înscrise pe ordinea de zi, punctele 

respective, sunt ferme, diferind puțin de consiliul local, în sensul că n-avem președinte de 

ședință, în rest sunt cam la fel. Procedura juridică pe care o vom adopta se numește ope 

legis, adică ”prin efectul legii”. Cu precizările acestea, rog, să nu se supună la vot ordinea 

de zi. O să o luăm ca pe un dat, practic, asta este prevederea legală. Vă mulțumesc și o să 

intervin, cu permisiunea domnului Grindeanu și a dumneavoastră, ori de câte ori 

metodologic se impune să fac niște clarificări. Vă mulțumesc. Domnul Grindeanu. 
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 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Bună ziua, doamna prefect! Bună 

ziua, tuturor! Ne revine nouă sarcina, celor 3, și onoarea, de a conduce această ședință, 

bazată această sarcină pe prevederile pe care le-a menționat domnul secretar, până la un 

anumit punct, până la alegerea președintelui Consiliului Județean. Din momentul în care 

președintele Consiliului Județean este ales, prerogativele sunt preluate de către președinte. 

Vă asigurăm, că vom respecta cu corectitudine și cu cea mai mare rigoare, dacă este 

permisă exprimarea, prevederile legale, pentru că ședința are importanța pe care o 

cunoaștem cu toții, de alegere a președintelui Consiliului Județean și a vicepreședinților. 

Așa cum prevede acest format de ședință, procedura, ședința este legal constituită, fiind 

prezenți toți cei 31 de aleși. Deci este respectată condiția, de cel puțin două treimi, fiind de 

fapt trei treimi. Sigur că, această ședință trebuie să-și aibă sistemul de organizare, 

problemele organizatorice, organismele de lucru și într-o primă chestiune pe care o 

precizez acum, este nevoie ca aleșii județeni, locali, să se constituie în grupuri de consilieri. 

Structura aleșilor în județul Caraș-Severin este cunoscută de către dumneavoastră. Sunt 14 

consilieri PSD, sunt 13 consilieri PNL, sunt 2 consilieri PMP și 2 consilieri UNPR. Mai 

este precizată următoarea problemă: potrivit Ordonanței guvernamentale nr. 35/2002, art.3 

și de asemenea, Legea nr.393/2004 privind statutul aleșilor locali, art.24, poate fi grup de 

consilieri, doar acela care are minim 3. În consecință, aveți două minute pentru a vă 

constitui în grup de consilieri, pentru a putea ca lucrările mai departe să decurgă în cele 

mai bune condiții. Vă rog. Deci o pauză de două minute! 

 Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Numai puțin, domnul președinte. 

Legea spune că grupurile, deci UNPR-ul și PMP-ul, fie se pot afilia unui grup… 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Asta se înțelege.  

 Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Fie pot constitui un singur grup 

împreună. 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Se înțelege asta! Vă invit să 

procedați ca atare. Deci vă puteți retrage… 

 Domnul consilier Spânu Ion: Domn' președinte de ședință… 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Da. 

Domnul consilier Spânu Ion: S-a constituit Grupul politic PSD – PMP. 

Doamna consilier Schelean-Șomfelean Valeria-Diana: Domnule președinte de 

ședință, și din partea noastră s-a constituit Grupul politic PNL – UNPR.  

Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Liderul de grup pentru PSD – 

PMP? 

Domnul consilier Spânu Ion: Subsemnatul, Ion Spânu. 

Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Spânu Ion. Liderul de grup pentru 

grupul de consilieri  PNL-UNPR? 

Doamna consilier Schelean-Șomfelean Valeria-Diana: Domnul Jaro Marșalic. 

Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Domnul Marșalic. Vă mulțumesc. 

Procedura prevede în continuare, ca secretarul județului să prezinte președintelui de 

ședință, dosarele consilierilor declarați aleși. L-aș ruga pe domnul Ciobanu, să spună dacă 

sunt probleme legate de retragere, alte documente depuse la aceste dosare. Aceste dosare 
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au fost verificate de către B.E.J. și deci nu sunt probleme în acest sens. Deci îl rog să 

intervină scurt. 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Da, mulțumesc. Avem dosarele. Nu 

avem nici un fel de cerere de renunțare și de confirmare a vreunui supleant. Dosarele sunt 

întregite. Le predau, sunt în ordine alfabetică. Vi le pun la dispoziție. 

Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Rog pe cei 2 colegi ai mei, să 

verifice dosarele respective. Aici, în față, este lista celor 31 de consilieri, în ordine strict 

alfabetică. Deci vă rog! Și cu permisiunea dumneavoastră, intrăm de fapt în ordinea de zi, 

prezentându-v-o. Ordinea de zi propusă pentru această ședință are 7 puncte: 

 1.Proiect de hotărâre privind alegerea Comisiei de validare a Consiliului Judeţean 

Caraş-Severin. 

 2.Proiect de hotărâre privind validarea mandatelor consilierilor aleși. 

          3.Proiect de hotărâre  de constituire  a Consiliului Judeţean Caraş-Severin. 

 4.Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui Consiliului Judeţean Caraș-

Severin. 

 5.Proiect de hotărâre  privind alegerea vicepreşedintelui Consiliului Judeţean Caraș-

Severin. 

 6.Proiect de hotărâre  privind alegerea vicepreşedintelui Consiliului Judeţean Caraș-

Severin. 

 7.Proiect de hotărâre privind constituirea comisiilor de specialitate  ale Consiliului 

Județean Caraș-Severin. 

 Aceasta este ordinea de zi și evident și după cum spunea domnul secretar, această 

ordine de zi este potrivit regulamentului și potrivit procedurilor. Deci ordinea de zi 

cuprinde cele 7 puncte, da? Atunci intrăm în prima dezbatere privind primul punct de pe 

ordinea de zi. 

 

* 

Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume: 

 1.Proiect de hotărâre privind alegerea Comisiei de validare a Consiliului Judeţean 

Caraş-Severin. 

Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Stimați colegi, această Comisie 

de validare își desfășoară activitatea pe întreaga durată a mandatului pe care o are acest 

consiliu, de 4 ani de zile. Articolul care stă la bază este articolul 90 din Legea nr.215/2001. 

Această Comisie de validare are în componența ei, 3 sau 5 consilieri. Rămâne în atributul 

președintelui de ședință, să facă propunere dacă 3 sau 5 și această afirmație se bazează pe 

faptul că Ordonanța de urgență nr.35 din 2002, la art.4 prevede acest lucru. Vin cu 

propunerea ca această comisie să aibă 5 membri. Supun la vot cine este ”pentru” 5? 

Abțineri? Împotrivă? Se aprobă în unanimitate pentru 5 membri în Comisia de validare a 

voturilor. Evident, mai departe este vorba de structura acestei comisii, de 5 membri. Așa 

cum este structura aleșilor județeni, din cei 31, 16 sunt la un grup, 16 sunt la Grupul PSD – 

PMP și 15 sunt la Grupul PNL-UNPR. Numărul de locuri cuvenite trebuie să respecte 

algoritmul aleșilor locali. Și în consecință, vin în fața dumneavoastră cu următoarea 
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propunere, ca structura Comisiei de validare să fie următoarea: 3 de la primul grup, PSD-

PMP și 2 de la al doilea grup, PNL – UNPR. Trebuie să supun la vot. Cine este ”pentru” 

această soluție, variantă? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Deci, în unanimitate ”pentru”. 

Deci, Comisia de validare a voturilor are 3 membri de la Grupul PSD-PMP, 2 membri de la 

Grupul PNL – UNPR. Liderii de grup, mai departe, trebuie să facă propuneri nominale 

privind componența acestei Comisii de validare. Îl invit pe domnul Spânu, să facă 

propuneri pentru cei 3. 

Domnul consilier Spânu Ion: Grupul nostru politic PSD-PMP propune pe următorii 

3 domni: domnul Ion Mocioalcă, domnul Ioan Crina… 

Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Mai rar. Mocioalcă Ion… 

Domnul consilier Spânu Ion: …Crina Ioan și domnul Nedelcea Flavius.  

Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Nedelcea Flavius. Domnul 

Marșalic, vă rog. 

Domnul consilier Marșalic Jaro Norbert: Grupul PNL-UNPR îi propune pe 

domnul Cojocariu Ioan și domnul Gâfu Cristian.  

Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Cojocariu Ioan… 

Domnul consilier Marșalic Jaro Norbert: Și Gâfu Cristian. 

Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Gâfu Cristian. Potrivit procedurii 

trebuie să supunem la vot numele fiecărui candidat, în ordinea aceasta pe care o avem aici. 

Pentru prima propunere, domnul Mocioalcă Ion, cine este ”pentru”? Abțineri? Împotriviri? 

Se aprobă în unanimitate. Doi, domnul Crina Ioan, cine este ”pentru”? Abțineri? 

Împotriviri? În unanimitate ”pentru”. Domnul Nedelcea Flavius, cine este ”pentru”? 

Împotrivă? Abțineri? În unanimitate ”pentru„. Domnul Cojocariu Ioan, cine este ”pentru”? 

Abțineri? Împotrivă? În unanimitate ”pentru”. Domnul Gâfu Cristian, cine este ”pentru”? 

Abțineri? Împotrivă? În unanimitate ”pentru”. Procedura, formatul acestei ședințe, cere ca 

această comisie formată din cei 5 să se retragă pentru alegerea președintelui și a 

secretarului. Vă rog. 

 (Comisia de validare se retrage pentru alegerea președintelui și  a secretarului.) 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Cei 5 membri aleși în Comisia de 

validare s-au retras pentru a-și alege președintele și secretarul. Rog președintele ales, al 

Comisiei de validare, să prezinte situația.  

 Domnul consilier Mocioalcă Ion: Domnul președinte de ședință, în urma votului 

deschis, eu am fost ales președinte și domnul Flavius Nedelcea, secretar. 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Mulțumesc. 

 Domnul consilier Cojocariu Ioan: Vă rog, domnule președinte, să spuneți cum a 

decurs votul. Că am cerut să se spună nominal, cine a votat ”pentru” și cine a votat 

împotrivă, că în sală e multă lume! Spuneți, vă rog. 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Numai o secundă, numai o 

secundă… Domnul Cojocariu, trebuia să vă adresați către mine și eu să…dar, mă rog. Vă 

rog, domnul Mocioalcă, deci cum a decurs votul, că solicită un…  

 Domnul consilier Mocioalcă Ion: Votul a fost deschis. 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Corect. 
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 Domnul consilier Mocioalcă Ion: Și în procesul-verbal s-a notat pentru fiecare 

persoană cum a votat. 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Deci în procesul-verbal se 

regăsește acest lucru. 

 Domnul consilier Cojocariu Ioan: Domnule președinte, vă rog, să citiți procesul-

verbal! 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Procedura cere ca președintele 

Comisiei de validare să prezinte care este situația finală. Totuși, pentru transparență să 

vedem care este situația. 

 Domnul consilier Mocioalcă Ion: Domnul Cristian Gâfu și domnul Cojocariu au 

votat împotrivă.  

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Deci e votul majorității.Vă rog, 

doamna Florina, procesul-verbal! Așa este, voturi ”pentru” trei, voturi împotrivă două  și 

sunt nominalizați cei doi colegi, domnul Cojocariu și domnul Gâfu. În acest sens, trebuie 

adoptată o hotărâre, prima hotărâre a consiliului încă nevalidat. Este hotărârea privind 

alegerea Comisiei de validare a Consiliului Judeţean Caraş-Severin. Se alege Comisia de 

validare a Consiliului Județean în următoarea componență: președinte este domnul 

Mocioalcă Ion, secretar este domnul Nedelcea Constantin Flavius,  membrii sunt, în 

ordinea pe care am spus-o înainte, domnul Gâfu Cristian, domnul Crina Ioan și domnul 

Cojocariu Ioan. Prezenta hotărâre are caracter constatator, neputând forma obiectul unei 

acțiuni în justiție, este articolul al doilea. Și articolul al treilea - Prezenta hotărâre intră în 

vigoare și se comunică Instituției Prefectului –Județului Caraș-Severin și persoanelor 

nominalizate. Hotărârea aceasta se adoptă cu majoritate de voturi, deci pe articole. Deci 

cine este ”pentru”? Aici trebuie să numărăm. Cine se abține? Numai o secundă, vă rog, să 

notați dvs., o abținere (domnul Cojocariu Ioan). Cine este împotrivă? Deci este o abținere. 

Hotărârea se adoptă cu 30 de voturi ”pentru” și o abținere.       

* 

Se trece la discutarea punctului 2 al ordinii de zi şi anume: 

 2.Proiect de hotărâre privind validarea mandatelor consilierilor județeni. 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Este vorba de validarea 

mandatelor consilierilor județeni de către Comisia de validare. Trebuie ca această Comisie 

de validare, în formula despre am luat cunoștință, noi, înainte, să verifice legalitatea 

alegerii fiecărui consilier. Din cele pe care noi le-am verificat aici, nu există nici un fel de 

problemă. Nu s-au încălcat condițiile de eligibilitate, nu a fost fraudă electorală. De la 

B.E.J. n-am primit nici un fel de sesizare. Totuși, Comisia de validare trebuie să verifice 

legalitatea alegerii fiecărui consilier. În consecință, vă rog, să preluați aceste dosare, cei 5, 

aceste dosare pe care le avem aici, în față, cu consilierii județeni. După aceasta, se prezintă 

un proces-verbal privind rezultatul pe care dumneavoastră îl obțineți în urma analizei. 

 (Comisia de validare verifică dosarele privind legalitatea alegerii fiecărui 

consilier.) 

* 
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 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Domnul președinte, vă rog să 

prezentați rezultatele. 

 Domnul consilier Mocioalcă Ion: Proces-verbal nr.11949 încheiat astăzi, 

30.06.2016, de către Comisia de Validare a Consiliului Județean Caraș-Severin, cu ocazia 

validării mandatelor de consilieri județeni. Astăzi 30.06.2016, Comisia de Validare aleasă 

de Consiliul Județean Caraș-Severin, în ședința de constituire din data de 30.06.2016, a 

examinat, în conformitate cu prevederile art.90 , raportat la art.31, alin. 3 și 4 din Legea 

nr.215/2001 privind administrația publică locală, republicată în anul 2007, cu modificările 

și completările ulterioare, legalitatea alegerii consilierilor declarați aleși. Aici o să trec 

peste temeiurile legale care sunt foarte multe și o să vă spun doar rezultatul. Comisia 

constată că au fost respectate dispozițiile art.90, raportat la art.31, alin. 3 și 4 din Legea 

nr.215/2001 privind administrația publică locală, republicată, cu modificările și 

completările ulterioare, fapt pentru care a hotărât să propună validarea, conform tabelului 

anexat, a tuturor mandatelor consilierilor județeni. Drept pentru care am încheiat prezentul 

proces-verbal, semnat de toți cei 5 membri ai comisiei, fără obiecții. 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Mulțumesc frumos. În consecință, 

având în vedere că toți cei 31 de consilieri aleși au fost validați, procedura cere ca 

președintele de ședință să supună votului deschis propunerile, separat pentru fiecare 

consilier, în ordine strict alfabetică. Așadar, în ordine strict alfabetică… Bineînțeles, că 

fiecare consilier nu votează dacă este vorba de dumnealui, în cauză. Bun. Validarea se face 

cu votul majorității consilierilor prezenți. Domnul Albu Alexandru-Vichentie, cine este 

”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Deci, în unanimitate, în sensul de 30 de voturi ”pentru”, că 

dumnealui nu votează. Bona Mihai, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? În 

unanimitate, 30 de voturi ”pentru”. Boșneac Valentin-Samuel, cine este ”pentru”? 

Împotrivă? Abțineri? 30 de voturi ”pentru”. Chisăliță Ioan Narcis, cine este ”pentru”? 

Împotrivă? Abțineri? 30 de voturi ”pentru”. Ciobanu Cristian, cine este ”pentru”? 

Împotrivă? Abțineri? 30 de voturi ”pentru”. Ciurel Lenuța, cine este ”pentru”? Împotrivă? 

Abțineri? 30 de voturi ”pentru”. Cojocariu Ioan, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? 

30 de voturi ”pentru”. Crina Ioan, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? 30 de voturi 

”pentru”. Damian Romulus-Marius, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? 30 de voturi 

”pentru”. Dragoș Gheorghe-Marcel, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? 30 de voturi 

”pentru”. Gâfu Cristian, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? 30 de voturi ”pentru”. 

Grindeanu Nicolae, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? 30 de voturi ”pentru”. 

Hurduzeu Florin-Silviu, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? 30 de voturi ”pentru”. 

Iova Ilie, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? 30 de voturi ”pentru”. Lazăr Constantin, 

cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? 30 de voturi ”pentru”. Marșalic Jaro Norbert, cine 

este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? 30 de voturi ”pentru”. Miclea Aurel, cine este 

”pentru”? Împotrivă? Abțineri? 30 de voturi ”pentru”. Mocioalcă Ion, cine este ”pentru”? 

Împotrivă? Abțineri? 30 de voturi ”pentru”. Nedelcea Constantin Flavius, cine este 

”pentru”? Împotrivă? Abțineri? 30 de voturi ”pentru”. Pascu Ionela-Ancuța, cine este 

”pentru”? Împotrivă? Abțineri? 30 de voturi ”pentru”. Popovici Ionuț-Mihai, cine este 

”pentru”? Împotrivă? Abțineri? 30 de voturi ”pentru”. Purea Paul, cine este ”pentru”? 
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Împotrivă? Abțineri? 30 de voturi ”pentru”. Rujan Dumitru, cine este ”pentru”? Împotrivă? 

Abțineri? 30 de voturi ”pentru”. Schelean-Șomfelean Valeria-Diana, cine este ”pentru”? 

Împotrivă? Abțineri? 30 de voturi ”pentru”. Spânu Ion, cine este ”pentru”? Împotrivă? 

Abțineri? 30 de voturi ”pentru”. Sporea Ghiță, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? 30 

de voturi ”pentru”. Surdu Daniel George, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? 30 de 

voturi ”pentru”. Tabugan Ion, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? 30 de voturi 

”pentru”. Teodorescu Mircea, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? 30 de voturi 

”pentru”. Tiugan Marin-Victor-Grig, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? 30 de voturi 

”pentru”. Vela Ion-Marcel, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? 30 de voturi ”pentru”. 

Vă mulțumesc. În acest sens, se adoptă a doua hotărâre privind validarea mandatelor 

consilierilor județeni.  

 Se validează mandatele următorilor consilieri județeni și trebuie să îi citim: Albu 

Alexandru-Vichentie, Bona Mihai, Boșneac Valentin-Samuel, Chisăliță Ioan Narcis, 

Ciobanu Cristian, Ciurel Lenuța, Cojocariu Ioan, Crina Ioan, Damian Romulus-Marius, 

Dragoș Gheorghe-Marcel, Gâfu Cristian, Grindeanu Nicolae, Hurduzeu Florin-Silviu, Iova 

Ilie, Lazăr Constantin, Marșalic Jaro Norbert, Miclea Aurel, Mocioalcă Ion, Nedelcea 

Constantin Flavius, Pascu Ionela-Ancuța, Popovici Ionuț-Mihai, Purea Paul, Rujan 

Dumitru, Schelean-Șomfelean Valeria-Diana, Spânu Ion, Sporea Ghiță, Surdu Daniel 

George, Tabugan Ion, Teodorescu Mircea, Tiugan Marin-Victor-Grig, Vela Ion-Marcel. 

Deci este hotărârea pe care am adoptat-o în acest sens.  

 Stimați colegi,  iarăși potrivit procedurii, este nevoie de depunerea jurământului de 

către fiecare consilier, așa cum prevede art.32, alin. 1 și 3 din Legea nr.215/2001. Având în 

vedere faptul că au fost validați cel puțin două treimi din numărul consilierilor județeni, în 

cazul nostru e vorba de 100%, deci de trei treimi. Procedura pe care o vom adopta în 

continuare, sper să fiți de acord, este ca secretarul județului să dea citire jurământului, 

urmând ca dumneavoastră, în ordine strict alfabetică, să veniți aici, în fața sălii. 

Bineînțeles, pe o masă special amenajată, aici, în preajma noastră, se vor afla atât 

Constituția, cât și Biblia. Dumneavoastră trebuie să spuneți doar cuvântul ”jur”, întrucât 

textul întreg este formulat de către secretarul județului, rămâne să semnați. Un exemplar va 

rămâne aici ca document și unul îl veți prelua dumneavoastră. Așadar, domnul secretar 

general.  

 Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Mulțumesc, domnule președinte. Pot 

fi acuzat de un formalism, de un formalism excesiv în cazul dat, dar legea prevede două 

tipuri de jurământ, unul cu formulă religioasă și unul fără formula religioasă. Trebuie să-mi 

fac datoria și să întreb dacă sunt agnostici, atei, printre noi, care nu doresc să depună 

jurământul cu formula religioasă. Sunt? Nu sunt! În condițiile date, toate jurămintele vor fi 

cu formula religioasă. Eu o să dau citire jurământului. Dumneavoastră o să veniți lângă 

mine, eu o să eliberez scaunul și o să puneți mâna stângă atât pe Biblie, cât și pe 

Constituție și o să pronunțați cuvântul ”jur”.  Jurământul are următorul enunț: ”Jur să 

respect Constituţia şi legile ţării şi să fac cu bună credinţă, tot ceea ce stă în puterile şi 

priceperea mea pentru binele locuitorilor judeţului Caraş-Severin. Aşa să-mi ajute 

Dumnezeu!” Îi invitați în ordine alfabetică, domnule președinte.  
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 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Da, în ordine strict alfabetică. 

Domnul Darian… 

 Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: În ordine strict alfabetică. 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Da. Albu Alexandru-Vichentie. 

Vă rog, să veniți aici, în fața noastră. 

 Domnul consilier Albu Alexandru-Vichentie: Jur! 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Bona Mihai. 

 Domnul consilier Bona Mihai: Jur! 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Se pregătește domnul Boșneac 

Valentin-Samuel. 

 Domnul consilier Boșneac Valentin-Samuel: Jur! 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Domnul Chisăliță Ioan Narcis. 

 Domnul consilier Chisăliță Ioan Narcis: Jur! 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Domnul Ciobanu Cristian. Se 

pregătește doamna Ciurel Lenuța. 

 Domnul consilier Ciobanu Cristian: Jur! 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Doamna Ciurel Lenuța.  

 Doamna consilier Ciurel Lenuța: Jur! 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Domnul Cojocariu Ioan. Se 

pregătește domnul Crina Ioan. 

 Domnul consilier Cojocariu Ioan: Jur! 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Domnul Crina Ioan. Se pregătește 

domnul Damian Romulus-Marius.  

 Domnul consilier Crina Ioan: Jur! 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Domnul Damian Romulus-

Marius.  

 Domnul consilier Damian Romulus-Marius: Jur! 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Domnul Dragoș Gheorghe-

Marcel. Se pregătește domnul Gâfu Cristian. 

 Domnul consilier Dragoș Gheorghe-Marcel: Jur! 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Domnul Gâfu Cristian.  

 Domnul consilier Gâfu Cristian: Jur! 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Domnul Grindeanu Nicolae. Jur! 

Domnul Hurduzeu Florin-Silviu. Se pregătește domnul Iova Ilie.  

 Domnul consilier Hurduzeu Florin-Silviu: Jur! 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Domnul Iova Ilie. Se pregătește 

domnul Lazăr Constantin.  

 Domnul consilier Iova Ilie: Jur! 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Domnul Lazăr Constantin. Se 

pregătește domnul Marșalic Jaro Norbert.  

 Domnul consilier Lazăr Constantin: Jur! 
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 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Domnul Marșalic Jaro Norbert. 

Se pregătește domnul Miclea Aurel.  

 Domnul consilier Marșalic Jaro Norbert: Jur! 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Domnul Miclea Aurel. Se 

pregătește domnul Mocioalcă Ion. 

 Domnul consilier Miclea Aurel: Jur! 

 Domnul consilier Mocioalcă Ion: Jur! 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Domnul Nedelcea Constantin 

Flavius. Se pregătește doamna Pascu Ionela-Ancuța. 

 Domnul consilier Nedelcea Constantin Flavius: Jur!  

 Doamna consilier Pascu Ionela-Ancuța: Jur! 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Domnul Popovici Ionuț-Mihai. Se 

pregătește domnul Purea Paul. 

 Domnul consilier Popovici Ionuț-Mihai: Jur! 

 Domnul consilier Purea Paul: Jur! 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Domnul Rujan Dumitru. Se 

pregătește doamna Schelean-Șomfelean Valeria-Diana. 

 Domnul consilier Rujan Dumitru: Jur!  

 Doamna consilier Schelean-Șomfelean Valeria-Diana: Jur! 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Domnul Spânu Ion. Se pregătește 

domnul Sporea Ghiță. 

 Domnul consilier Spânu Ion: Jur! 

 Domnul consilier Sporea Ghiță: Jur! 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Domnul Surdu Daniel George. Se 

pregătește domnul Tabugan Ion. 

 Domnul consilier Surdu Daniel George: Jur! 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Domnul Tabugan Ion. Se 

pregătește domnul Teodorescu Mircea. 

 Domnul consilier Tabugan Ion: Jur! 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Domnul Teodorescu Mircea. Se 

pregătește domnul Tiugan Marin-Victor-Grig. 

 Domnul consilier Teodorescu Mircea: Jur! 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Domnul Tiugan Marin-Victor-

Grig. Se pregătește domnul Vela Ion-Marcel. 

 Domnul consilier Tiugan Marin-Victor-Grig: Jur! 

 Domnul consilier Vela Ion-Marcel: Jur! 

* 

Se trece la discutarea punctului 3 al ordinii de zi şi anume: 

          3.Proiect de hotărâre  de constituire  a Consiliului Judeţean Caraş-Severin. 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Având în vedere faptul că toți cei 

31 de consilieri aleși au fost validați, deci se îndeplinește condiția de  minim două treimi 

din numărul total al consilierilor, evident, Consiliul Județean este legal constituit. Se 
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adoptă în acest sens o hotărâre privind constituirea Consiliului Județean Caraș-Severin și se 

declară Consiliul Județean, legal constituit, în următoarea componență, trebuie să-i citim pe 

toți cei 31 de membri: Albu Alexandru-Vichentie, Bona Mihai, Boșneac Valentin-Samuel, 

Chisăliță Ioan Narcis, Ciobanu Cristian, Ciurel Lenuța, Cojocariu Ioan, Crina Ioan, 

Damian Romulus-Marius, Dragoș Gheorghe-Marcel, Gâfu Cristian, Grindeanu Nicolae, 

Hurduzeu Florin-Silviu, Iova Ilie, Lazăr Constantin, Marșalic Jaro Norbert, Miclea Aurel, 

Mocioalcă Ion, Nedelcea Constantin Flavius, Pascu Ionela-Ancuța, Popovici Ionuț-Mihai, 

Purea Paul, Rujan Dumitru, Schelean-Șomfelean Valeria-Diana, Spânu Ion, Sporea Ghiță, 

Surdu Daniel George, Tabugan Ion, Teodorescu Mircea, Tiugan Marin-Victor-Grig, Vela 

Ion-Marcel. Se adoptă această hotărâre. Prezenta hotărâre are un caracter constatator, 

neputând forma obiectul unei acțiuni în justiție. Prezenta hotărâre intre în vigoare și se 

comunică Instituției Prefectului și persoanelor nominalizate la art.1, pe care l-am prezentat 

mai înainte. Procedura cere majoritatea de vot. Cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? 

Așadar, Consiliul Județean este legal constituit. Acesta a fost al treilea punct de pe ordinea 

de zi. La al patrulea punct este vorba de proiectul de hotărâre privind…Vă rog. 

 Doamna consilier Schelean-Șomfelean Valeria-Diana: Domnule președinte de 

ședință, am o respectoasă rugăminte. Dacă se poate, înainte să continuăm cu ordinea de zi, 

să-mi dați voie să fac o propunere. Având în vedere că astăzi, în timp ce noi am reușit să 

constituim Consiliul Județean, un cetățean al județului Caraș-Severin este condus pe 

ultimul drum de către familie, rude, prieteni și acest cetățean a decedat în urma unor 

dispute  politice, n-are importanță nici partidele implicate, nici opțiunile și preferințele nici 

uneia dintre persoane, vreau să vă propun să păstrăm un moment de reculegere în memoria 

domnului Galescu Grigore, cel care a decedat în urmă cu câteva zile, la Domașnea.  

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Numai o secundă. Sigur că este 

corectă intervenția dumneavoastră, poate că era mai bine la finalul ședinței, dar ne 

conformăm. 

 (Se păstrează un moment de reculegere.) 

* 

Se trece la discutarea punctului 4 al ordinii de zi şi anume: 

 4.Proiect de hotărâre  privind alegerea doamnei/domnului ____________  în funcția 

de preşedinte al Consiliului Judeţean Caraș-Severin. 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Deci al patrulea punct de pe 

ordinea de zi, stimați colegi, este proiectul de hotărâre privind alegerea președintelui 

Consiliului Județean Caraș-Severin. De data asta, Consiliul Județean nu se alege prin vot 

deschis, ci prin vot secret, pe baza buletinelor de vot. Modelul buletinului de vot, dacă 

avem un model…Sigur că o să intervină și domnul secretar, pentru a prezenta procedura. 

Stimați colegi, este o foaie A4, pe care scrie, așa cum e firesc să scrie, ”Buletin de vot 

privind alegerea președintelui Consiliului Județean Caraș-Severin”. În interiorul acestei foi 

îndoite pe jumătate, este numărul candidaților pentru această funcție, deci numărul 

candidaților solicitanți pentru această funcție,” 1, 2, 3…n”, câți vor fi.   Este, aici, pe a 

doua parte, așa cum vedeți dumneavoastră și atunci, pe acest buletin de vot se aplică 

ștampila ”VOTAT 2016”, în interiorul patrulaterului, unde doriți dumneavoastră. Deci în 
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interiorul chenarului, patrulaterului, unde doriți dumneavoastră, nu în exterior, nu pe linie, 

nu în afară, nu niciunde, dacă v-ați hotărât asupra unei persoane și pe care o doriți 

dumneavoastră. Mai departe, buletinul are acest aspect, este îndoit pe jumătate și se 

introduce în urna de vot, de către consilier. Ce doresc să vă mai spun și după aceea o să-i 

dau cuvântul și domnului Darian, președintele Consiliului Județean va fi ales cu 

majoritatea consilierilor în funcție. Cum noi avem un număr de 31 de consilieri, 

majoritatea reprezintă 16. Deci președinte va fi desemnat acel candidat care întrunește 

numărul minim de voturi, în sensul de 16. Aceasta este procedura de vot și o să v-o 

prezinte domnul secretar. Candidații propuși, adică doritori, cei care doresc să ocupe 

această funcție, fie se anunță nominal, fie se anunță de liderul grupului, deci n-are nici un 

fel de relevanță acest...Important e că ei vor fi înscriși pe acest buletin. Evident, va avea loc 

o pauză până se redactează aceste buletine, potrivit solicitărilor, potrivit celor care s-au 

înscris. După aceea se votează nominal, în ordine strict alfabetică, așa cum am făcut și 

până acum și…secret! Domnul Darian. 

 Domnul consilier Spânu Ion: Domnul președinte, numai un moment. 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Da, vă rog. 

 Domnul consilier Spânu Ion: Dacă se poate și cred că e posibil, în funcție de 

numărul de candidați, acele chenare să fie suficient de mari, ca să nu existe dubii când se 

aplică ștampila ”VOTAT” și distanța să fie mai mare între chenare, să nu apară interpretări 

că s-a pus în stânga, în dreapta. ș.a.m.d. Mulțumesc. 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Deci zona tehnică, s-a înțeles? 

Dar cu numele candidatului! Să fie numele candidatului acolo, înscris. Deci, exact este ca 

votul, care l-am făcut noi, la alegerile locale. Vă rog, domnul Marșalic.   

 Domnul consilier Marșalic Jaro Norbert: Dacă sunt numai două propuneri, în 

ipostaza asta, atunci se poate pe o pagină, unul și pe pagina ailaltă, celălalt. Și nu mai e nici 

o discuție! 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Nu știu. Atunci, sunt nevoit să 

supun la vot în ordine. Deci, dacă doriți așa, se poate și așa. Dacă doriți alăturat, unul sub 

altul sau câți vor fi, dar dacă vor fi 10? Vă întreb, dacă vor fi 10, ce facem? 

 Domnul consilier Vela Ion-Marcel: Haideți, să nu mai glumim așa! 

 Domnul consilier Gâfu Cristian: Stabilim după ce vedem. 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Dacă vor fi mai mulți, atunci ce 

facem? 

 Domnul consilier Gâfu Cristian: Stabilim după aceea! 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Domnul Spânu, care e varianta 

dumneavoastră? 

 Domnul consilier Marșalic Jaro Norbert: Grupul nostru, oricum, are o singură 

propunere. 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Am înțeles. 

 Domnul consilier Spânu Ion: Domnul președinte, nu e varianta mea, e varianta 

Grupului politic PSD –PMP. 
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 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae:  Corect. Dumneavoastră, automat, 

reprezentați grupul. 

 Domnul consilier Spânu Ion: Da. Se numește Florin-Silviu Hurduzeu. 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Deci înainte de acest lucru, eu 

întrebam care să fie varianta pentru buletin. Poftiți, domnul Spânu. 

 Domnul consilier Spânu Ion: E tranșată prin lege, povestea asta.  

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Anume? 

 Domnul consilier Spânu Ion: Nu știu cum e mai bine. Eu v-am făcut o propunere, să 

nu existe interpretări, să fie chenare… 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Asta s-a reținut! Acel patrulater, 

chenar, să fie de dimensiuni… 

 Domnul consilier Spânu Ion: Colegii noștri din grupul celălalt, văd că sunt de 

acord, au venit și au plusat să fie pe pagini diferite. Părerea mea este că ambele sunt ok, 

numai să nu fie alăturate, să avem probleme. 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Deci trebuie să luăm o decizie. 

 Domnul consilier Marșalic Jaro Norbert: Noi venim în ajutorul domnului Spânu, 

să fie suficient de distanțate, ca să nu fie nici o problemă. Una pe o pagină, una pe altă 

pagină, e același lucru. 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Una pe o pagină și una pe 

cealaltă?  

 Domnul consilier Spânu Ion: Pe aceeași pagină! 

 Domnul consilier Nedelcea Constantin Flavius: Care pagină? Asta sau pe asta… 

 Domnul consilier Spânu Ion: Pe aceeași pagină. 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Supun la vot, cine este ”pentru” 

ca numele ce vor fi înscrise aici, să fie pe aceeași pagină? Deci hotărârea este pe aceeași 

pagină, suficient de distanțate, să nu fie confundabile. Bine.Vă rog. Domnul Darian. 

 Domnul consilier Marșalic Jaro Norbert: Propunerile, nu?  

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Vrea să spună ceva din procedură. 

Nici o problemă, dacă doriți puteți să… 

 Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Mulțumesc, domnule președinte. 

Propunerile o să fie făcute, dar am un amendament. Scrie expres în regulament, că se fac 

propunerile și candidatul propus acceptă candidatura. Ca să nu intrăm în alte realități, să fie 

propusă o persoană și să o înscriem…Faceți propunerile și după aceea, vă rog, să-mi 

permiteți, să dezbatem oarecum modalitățile de votare. De ce insist pe chestiunea asta? Să 

o facem ex-ante și nu ex-post, în sensul în care să îi facem un control înainte de a vota și să 

vă spun care sunt buletinele de vot care vor fi anulate. Dar faceți propunerile, vă rog. 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Deci, de la Grupul PSD-PMP, 

propuneri! 

 Domnul consilier Spânu Ion: Florin-Silviu Hurduzeu.  

 Domnul consilier Hurduzeu Florin-Silviu: Domnule președinte de ședință, accept 

candidatura! 



 14 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Da, Silviu Hurduzeu. Dacă mai 

sunt propuneri de la același grup? Nu. Grupul PNL-UNPR? 

 Domnul consilier Marșalic Jaro Norbert: Grupul PNL-UNPR propune pe domnul 

Ion-Marcel Vela.  

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Dacă mai sunt propuneri de la 

același grup? Nu. Deci buletinele de vot… 

 Domnul consilier Vela Ion-Marcel: Poate vreți să auziți dacă accept? 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Da. Scuze! Dacă acceptați sau vă 

declinați propunerea? 

 Domnul consilier Vela Ion-Marcel: Domnule președinte, accept această onoare! 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Da. Mulțumesc. 

 Domnul consilier Vela Ion-Marcel: Și cu toată dragostea, doresc succes tuturor 

celor care se mai înscriu în competiție!  

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Mulțumesc. Dacă mai sunt 

propuneri? Dacă nu, atunci buletinele de vot vor fi redactate în această formulă, în ordinea 

aceasta: 1.Hurduzeu Florin-Silviu, 2.Vela Ion-Marcel.  

 Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Haideți, să vă spun puțin procedura, 

ca după aceea să cunoașteți chestiunea aceasta. Deci ați văzut tipul de buletin de vot. Vor fi 

nule, vor fi declarate nule și fac un apel la Comisia de Validare, instituim regula asta 

înainte și nu în timpul jocului, deci, dacă au aplicată ștampila ”VOTAT 2016” pe ambii 

candidați, acesta e un buletin nul, da? Avem două propuneri, e foarte clar. Au aplicată 

ștampila ”VOTAT 2016”, în altă parte, în afara chenarelor, care cuprind numele celor 2 

candidați. Am dispus, se vor face chenarele destul de largi. Ștampila ”VOTAT 2016” are 

vreo 3 centimetri și jumătate, în diametru. Nu au aplicată ștampila ”VOTAT 2016”  pe 

buletinul de vot, buletin alb, blanc. Nu sunt ștampilate cu ștampila de control, ștampila 

Consiliului Județean, nr.2, pe ultima pagină a buletinului de vot. Noi avem ștampila de 

control și vom ștampila 31 de buletine de vot. Sunt alt model decât cele aprobate și nu cred 

că o să fie cazul să se introducă în urnă, buletine de alt tip. Cel mai important, fac un apel 

din capul locului, la instituția votului secret, până la urmă. Fac un apel, să nu…într-o formă 

sau alta, să fie individualizat, fie prin arătare, fie în orice alt mod. Noi avem o cabină 

specială. Am gândit toate procedurile.  Pentru domnul Chisăliță, am făcut o urnă mobilă, ca 

să nu se deplaseze până la cabină. Are și un prag, e destul de dificil. Avem o urnă mobilă, 

dânsul va vota în consonanță, în urna respectivă. Cam astea sunt regulile. Dacă le acceptați, 

Comisia de validare, spun că va fi simplu să procedeze… Dacă doriți, toate cele 31 de 

buletine de vot pot fi semnate de domnul președinte de ședință. Corect. Facem procedura 

asta. Am înțeles. 

* 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Stimați colegi, dorim să începem 

procedura de vot. Vă rog, să facem un pic de ordine în zona urnei. Presa trebuie să ia loc pe 

scaunele care sunt atribuite presei, fără aparat de filmare. Nu întrebați de ce. Deci vă rog, 

să mergeți de acolo și atât! Bine? Nu cu o cameră pe care dumneavoastră o aveți non stop 

acolo. În rest, vă rog să nu vă plimbați în timpul votului. Acolo merg numai cei care 
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trebuie să voteze și Comisia de Validare.  Comisia de Validare, rog să meargă la urnă, să 

controleze că această urnă nu conține nimic înăuntru și după aceea vom proceda la vot. 

 Domnul consilier Gâfu Cristian: Și buletinele să fie semnate. 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Ce ați spus domnul Gâfu, că nu 

am înțeles? Buletinele să fie semnate. Da, da. Vă rog să controlați, să nu fie vreo problemă 

legată de chestia asta. Deci, presa, nu vă plimbați stânga, dreapta, nu! Stați acolo, unde vă 

așezați. Este procedura de vot și chiar nu-i de râs! Ștampila de vot este aceasta. Îi rog pe 

cei doi colegi ai mei să meargă acolo, să pună ștampila în cabina de vot. Domnul 

președinte al Comisiei de Validare, dacă toată echipa este acolo? Da. Vă rog, domnul 

Nedelcea, acolo mergeți! Deci, așa cum este procedura, președintele de ședință va citi 

numele fiecărui consilier, îi va înmâna buletinul de vot, completat cu ștampila de control, 

aici, pe verso și așa cum am hotărât acum, cu semnătura mea și atât. Acest buletin îi va fi 

înmânat consilierului, merge în cabina de vot, votul este secret, aplică ștampila unde 

dorește și îl introduce în urna de vot și punct. Deci, domnul Albu Alexandru-Vichentie. 

Domnul Bona Mihai. Domnul Boșneac Valentin-Samuel. Domnul Chisăliță Ioan Narcis. 

Comisia, doi membri ai comisiei…(Domnul Chisăliță Ioan Narcis votează în urna mobilă) 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: S-a votat, domnul Chisăliță? 

 Domnul consilier Chisăliță Ioan Narcis: Da. 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Ciobanu Cristian. 

 Domnul consilier Vela Ion-Marcel: Domnul președinte, acolo nu este votul secret, 

pentru că domnii din echipa de numărat voturi, se uită direct la omul care votează. Ar 

trebui un pic, un metru mai încoace, să fie sigur. 

 Domnul consilier Spânu Ion: Cred că, Coajă s-a uitat primul!  

 Domnul consilier Vela Ion-Marcel: Dacă vreți, e ok, dar să știți… 

 Domnul consilier Spânu Ion: E ok. E bine…”poate să intre și în cabină”! 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Dar votul este înăuntru, e secret, 

nu? Înăuntru e secret! 

 Domnul consilier Vela Ion-Marcel: Dacă această cabină n-are ușă și nici perdea, 

cred că, totuși, ar trebui membrii Comisiei de Validare să ia un pic distanță. Că ați 

invocat… 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Votul secret. Da. 

 Domnul consilier Vela Ion-Marcel: Păi și atunci? 

 Domnul consilier Spânu Ion: Comisia hotărăște! 

 Domnul consilier Vela Ion-Marcel: Atunci, le propun să intre în cabină! E mai 

simplu. 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Deci, domnul Ciobanu a votat? 

Da. Doamna Ciurel Lenuța.  

 Domnul consilier Vela Ion-Marcel: Deci, în modul serios, vă rog, lăsați-i să intre de 

tot în cabină, dacă faceți circ din acesta! 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Cine face circ? Eu? 

 Domnul consilier Vela Ion-Marcel: Dacă nu aveți perdea și ușă și ați invocat votul 

secret! Nu vedeți că intră de tot în cabină? 
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 Doamna consilier Pascu Ionela-Ancuța: Următorul. 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Domnul Cojocariu Ioan. Domnul  

Crina Ioan. Domnul Damian Romulus-Marius. Domnul Dragoș Gheorghe-Marcel. 

 Domn de la presă: Domnul președinte, nu este corect… 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Dumneavoastră sunteți de la 

presă, vă rog frumos, să nu emiteți…Vă rog, vă rog! 

 Domn de la presă: Ne arată buletinul. 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Da, ”toți arată buletinul„! 

Domnul Gâfu Cristian. Acum, eu. Să-mi dați, să mă duc și eu. Domnul Grindeanu Nicolae.

 Domnul consilier Vela Ion-Marcel: Domnul Darian, sunați la 112, vă rog! 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Domnul Hurduzeu Florin-Silviu. 

Vă rog, liniște. În sală, vă rog, liniște!  

 Domnul consilier Spânu Ion: Domnul Hurduzeu, să nu arătați votul.  

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Domnul Iova Ilie. Domnul Lazăr 

Constantin. Domnul Marșalic Jaro Norbert. Domnul Miclea Aurel. Domnul Mocioalcă Ion. 

Domnul Nedelcea Constantin Flavius. Doamna Pascu Ionela-Ancuța. Domnul Popovici 

Ionuț-Mihai. Domnul Purea Paul. Domnul Rujan Dumitru. Doamna Schelean-Șomfelean 

Valeria-Diana. Domnul Spânu Ion. Domnul Sporea Ghiță. Domnul Surdu Daniel George. 

Domnul Tabugan Ion. Domnul Teodorescu Mircea. Domnul Tiugan Marin-Victor-Grig. 

Domnul Vela Ion-Marcel.  

 Numai o secundă, s-a votat? Domnul președinte, domnul Mocioalcă, s-a votat? Da. 

Vă rog, să vă duceți să luați ștampila de vot. La deschiderea urnei, se citește, după ce se 

deschide, fiecare buletin, cu voce tare, cu voce tare! Nu afară. Cu voce tare, aici! Aici, aici 

veniți. Deci, cu voce tare și se marchează fiecare vot în dreptul candidatului, 

corespunzător. Vă rog, cu voce tare! Deci, președintele de ședință citește.  

 Domnul consilier Mocioalcă Ion: Ion-Marcel Vela, Silviu Hurduzeu, Silviu 

Hurduzeu, Silviu Hurduzeu, Ion-Marcel Vela, Ion-Marcel Vela, Ion-Marcel Vela … 

 Domnul consilier Vela Ion-Marcel: Numai un pic, Nelu. Imaginați-vă că suntem la 

penalty, e campionatul european, așa că nu o luați ca tragedie. 

 Domnul consilier Mocioalcă Ion: Ion-Marcel Vela, Ion-Marcel Vela, Ion-Marcel 

Vela, Silviu Hurduzeu, Silviu Hurduzeu, Silviu Hurduzeu, Silviu Hurduzeu, Florin-Silviu 

Hurduzeu, Marcel Vela, Marcel Vela, Marcel Vela, Silviu Hurduzeu, Florin-Silviu 

Hurduzeu, Florin-Silviu Hurduzeu, Marcel Vela, Florin-Silviu Hurduzeu, Silviu Hurduzeu, 

Marcel Vela, Florin-Silviu Hurduzeu, Marcel Vela, Marcel Vela, Florin-Silviu Hurduzeu, 

Florin-Silviu Hurduzeu și Florin-Silviu Hurduzeu! (aplauze) 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Vă rog, să încheiați procesul-

verbal. 

 Domnul consilier Mocioalcă Ion: Da. 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Aici îl încheiați!  

 (Se încheie procesul-verbal.) 
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 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Proces-verbal nr.11951 încheiat 

azi 30 iunie 2016, cu ocazia numărării voturilor pentru alegerea președintelui Consiliului 

Județean Caraș-Severin. Pe buletinul de vot au fost înscriși  doi candidați. Comisia de 

Validare a realizat procedura de numărare a voturilor. Cu acest prilej s-au constatat 

următoarele: 1.Hurduzeu Florin Silviu a obținut 17 voturi ”pentru” și domnul Vela Ion-

Marcel a obținut 14 voturi ”pentru”. A fost declarat ales următorul candidat: Hurduzeu 

Florin-Silviu, cu 17 voturi ”pentru” și 14 voturi ”împotrivă”. Semnează Comisia de 

Validare, președinte-Ion Mocioalcă, secretar –Nedelcea Constantin Flavius, membri- Gâfu 

Cristian, Crina Ioan și Cojocariu Ioan.  

 Stimați colegi, președinte al Consiliului Județean Caraș-Severin a fost desemnat 

domnul Florin-Silviu Hurduzeu. În nume personal și prin funcția pe care am avut-o astăzi, 

absolut aleatoriu, vreau să-l felicit. Sunt convins că ziua de astăzi va fi o zi de start pentru o 

activitate și mai de conținut, pentru că este nevoie. Însă, Silviu Hurduzeu este un om de 

valoare, are potențial, are forță și sunt convins că va avea în minte, în permanență, 

cuvintele lui Brâncuși, care spunea următorul lucru: ”Trebuie să urci tot mai sus, ca să vezi 

cât mai departe.” Eu îi doresc să urce tot mai sus, să vadă cât se poate de departe, în 

folosul comunității din județul Caraș-Severin. Felicitări! (aplauze) 

 Deci, dacă dorește să spună câteva cuvinte, domnul Silviu Hurduzeu. 

 Domnul președinte Hurduzeu Silviu: Domnule președinte de ședință, dați-mi voie 

să vă mulțumesc și să vă felicit pentru modul exemplar în care ați condus ședința de 

constituire a Consiliului Județean. Doamnelor și domnilor consilieri județeni, dați-mi voie 

să vă mulțumesc tuturor. Să-i mulțumesc și lui Marcel, pentru că mi-a urat succes și așa 

este frumos. Să apreciez că astăzi, după două ședințe amânate, a fost o ședință de 

constituire a Consiliului Județean Caraș-Severin, care trebuie să fie începutul unui alt mod 

de a face politică în județul nostru. Aș vrea să le mulțumesc, în primul rând, colegilor mei, 

colegilor mei de la PSD, colegilor mei din alianță, alianța constituită la nivelul Consiliului 

Județean. Dar mai mult decât o alianță între partide, cred că la nivelul Consiliului Județean 

s-a constituit o alianță între oameni. Mihai, îți mulțumesc! (aplauze) O alianță între oameni 

din județul Caraș-Severin, pentru oamenii din județul Caraș-Severin! Aș vrea să-i 

mulțumesc și să-l felicit pe bunul meu prieten Ion Mocioalcă, și să-i spun un singur lucru: 

Nelu, ți-a ieșit! (aplauze) A fost o campanie electorală în care Ion Mocioalcă și-a asumat 

candidatura la Consiliul Județean, fiind cap de listă, deși existaseră discuții la nivelul 

partidului nostru, în privința candidatului la funcția de președinte al Consiliului Județean. 

A fost o campanie în care Ion Mocioalcă a fost atacat de presă, cum n-a fost atacat, 

probabil,  în toată viața lui de om politic. A trecut campania electorală, am fost nominalizat 

ca și candidat la președinția Consiliului Județean, atacurile la Ion Mocioalcă au continuat. 

Deși eu eram candidatul, articolele de presă erau de genul ”Județul trebuie să-l scape de 

Ion Mocioalcă”. Ion Mocioalcă fiind un om politic, nu născut în Caraș-Severin, dar un om 

politic care a făcut pentru județul Caraș-Severin mai mult decât alții născuți în județul 

nostru și din acest motiv, îl felicit și îi mulțumesc pentru tot ceea ce a făcut. Aș vrea să le 

mulțumesc și cetățenilor din județul Caraș-Severin, pentru că s-au prezentat la vot, deși în 

ultima perioadă s-a spus și pe bună dreptate, că nu mai există la nivelul cetățenilor, 
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încredere în clasa politică. La nivelul județului Caraș-Severin, s-au prezentat la vot într-un 

procent sensibil egal, cu procentul prezenței la vot la ultimele alegeri locale din 2012. Asta 

denotă că în județul nostru, cetățenii au încredere în clasa politică. Cu toții avem datoria, 

PSD-iști, PNL-iști, membri PMP, membri UNPR, să facem ca această încredere pe care 

cetățenii județului nostru încă o mai au în noi, să rămână la fel și să crească. Cred că acesta 

este principalul nostru obiectiv, într-un județ în care principalele instituții ale județului au 

fost decapitate și cel puțin pentru mine, va fi principalul obiectiv, recâștigarea încrederii în 

cea mai importantă instituție a județului nostru. În mandatul meu, o să-mi doresc să rezolv 

exact acele probleme pe care oamenii mi le-au spus, când am mers în campania electorală. 

Și le știm cu toții! Problemele oamenilor din județul Caraș-Severin sunt: lipsa drumurilor, 

lipsa locurilor de muncă, lipsa canalizărilor și apei potabile la sate, un sistem de sănătate 

care trebuie modernizat și pus la punct, un învățământ performant. Chiar dacă nu mai sunt 

prefect, sunt președinte al Consiliului Județean. Consiliul Județean are atribuții și în 

siguranța cetățeanului. Cred că acestea trebuie să fie principalele noastre obiective, în 

mandatul de 4 ani pe care îl vom avea împreună la conducerea Consiliului Județean. Încă 

odată, vă asigur pe toți, consilieri județeni, membri ai tuturor partidelor, de deschiderea 

mea, de dorința mea de colaborare. Vreau să le transmit acest lucru și primarilor, pentru că 

o parte sunt în sală și le mulțumesc și pentru efortul din campanie și pentru faptul că sunt 

acum în această sală. Dar vreau să le transmit tuturor primarilor din județ, că indiferent de 

culoarea politică, vor avea în mine, un om deschis. De asemenea, vreau să le transmit 

colegilor mei din Consiliul Județean, să nu-și facă nici o problemă. Nu am nici o treabă cu 

apartenența lor politică, atât timp cât în orele de program își îndeplinesc cu 

conștiinciozitate ceea ce au de făcut. Mai vreau un singur lucru să vă spun, în aceste ultime 

zile, județul Caraș-Severin a trecut prin inundații, inundații care au afectat câteva localități 

din județul nostru și un număr important de gospodării au fost afectate. Am discutat cu 

doamna prefect, după ședința de constituire a Consiliului Județean, va fi convocat un 

comitet pentru situații de urgență, la care voi participa în calitatea mea de vicepreședinte al 

Comitetului pentru situații de urgență, să vedem ce măsuri putem să luăm, astfel încât să 

diminuăm pagubele și viața concetățenilor noștri să fie reluată cât mai repede. Vă 

mulțumesc tuturor și vă urez tuturor mult succes! (aplauze) 

 Domnul președinte de vârstă Grindeanu Nicolae: Domnule președinte, din acest 

moment, prerogativele ședinței de astăzi trebuie să fie preluate de dumneavoastră, fiind 

ales președinte al Consiliului Județean Caraș-Severin. 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Trecem la următorul punct de pe ordinea de 

zi. 

 Domnul consilier Spânu Ion: Domnule președinte ales, dacă îmi permiteți? 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vă rog, domnule Spânu. 

 Domnul consilier Spânu Ion: Înainte de a spune ce am de spus, în numele grupului 

nostru, vreau să vă felicit pentru funcția pe care ați obținut-o prin votul nostru, astăzi și 

sunt convins că prin expertiza pe care o aveți pe unde ați lucrat, veți face o treabă bună. 

Aveți încredere că veți avea suportul nostru total. Cel puțin, grupul nostru PSD-PMP va fi 



 19 

alături de dumneavoastră. Aș vrea să cer o pauză de consultări, înainte de a trece la punctul 

următor. 

 Domn ul președinte Silviu Hurduzeu: În regulă, pauză de consultări pentru grup! 

 (Se ia o scurtă pauză.) 

* 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Înainte de a trece la următorul punct de pe 

ordinea de zi, o să o rog pe doamna prefect, căreia îi mulțumesc și pentru modul în care a 

organizat alegerile locale în județul Caraș-Severin, alegeri care nu s-au soldat cu 

evenimente deosebit de grave, alegeri pe care eu le consider corecte. Doamna prefect, vă 

rog. 

 Doamna prefect Maria Florența Albu: Mulțumesc, domnule președinte. Vă 

mulțumesc tuturor. Mă bucur că s-a constituit noua administrație județeană pentru 

următorii 4 ani. O să continui într-un ton un pic mai trist. Cu toții știm, că de 3 zile avem 

evenimente grave în județul nostru. Semenii noștri sunt în suferință și au nevoie de ajutorul 

nostru. În acest context, cunoaștem cu toții, în altă ordine de idei, problemele cu care se 

confruntă județul, respectiv infrastructură, într-o situație nu prea fericită, starea economică 

este destul de precară. Ne și depopulăm, din păcate, pentru că oamenii n-au alternative 

economice și a-și câștiga traiul. În consecință, vă rog pe toți să facem echipă, astfel încât să 

ne facem treaba. Facem echipă cu dumneavoastră, îi rog și pe colegii din administrația 

publică locală, în mare parte e constituită, mai avem mâine și azi, câteva consilii locale de 

constituit. Sunt sigură că vom fi buni colegi și fiecare ne vom strădui să facem tot ce putem 

pentru concetățenii noștri. În ceea ce-l privește pe domnul președinte, îl felicit! Am lucrat 

cu dânsul câțiva ani buni. Știu că este un bun profesionist și știu că are dragoste de oameni 

și a fost un șef bun! Vă mulțumesc. (aplauze) 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Mulțumesc frumos. 

 Doamna prefect Maria Florența Albu: Îmi cer scuze că trebuie să plec. 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Doamna prefect va trebui să plece. Îi 

mulțumim încă odată pentru faptul că a participat. Doamna prefect, eu vreau să vă asigur 

de o colaborare foarte bună între Consiliul Județean și Prefectura Caraș-Severin. 

 Doamna prefect Maria Florența Albu: Vă mulțumesc. 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Trecem la următorul punct de pe ordinea de 

zi.  

* 

Se trece la discutarea punctelor 5 și 6 ale ordinii de zi şi anume: 

 5.Proiect de hotărâre  privind alegerea doamnei/domnului ____________  în funcția 

de vicepreşedinte al Consiliului Judeţean Caraș-Severin. 

 6.Proiect de hotărâre  privind alegerea doamnei/domnului ____________  în funcția 

de vicepreşedinte al Consiliului Judeţean Caraș-Severin. 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Propuneri pentru posturile de vicepreședinți ai 

Consiliului Județean. Vă rog, grupurile constituite. Domnul Spânu. 

 Domnul consilier Spânu Ion: Domnule președinte, grupul nostru propune pe 

domnul Ionuț Popovici și pe domnul Bona Mihai. 



 20 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Dacă din partea Grupului PNL-UNPR există 

alte propuneri? 

 Domnul consilier Vela Ion-Marcel: Pentru că domnul Grindeanu nu mi-a dat și mie 

cuvântul după votul de președinte, aș dori să îmi exprim și eu, câteva gânduri. În primul 

rând, aș dori să felicit președintele ales! Toate proiectele și programele pe care eu le-am 

prezentat în campania electorală, în ultimele două luni, i le pun la dispoziție, dacă le 

dorește, evident, tot ceea ce am gândit noi, ca platformă pentru dezvoltarea județului 

Caraș-Severin și pentru a-l scoate din această stare gravă în care se găsește astăzi. În altă 

ordine de idei, odată grupurile constituite era evident scorul și era evident cine va fi 

președintele Consiliului Județean. Eu am candidat din respect pentru cei 47.489 de 

alegători din Caraș-Severin care au votat ”Marcel Vela- președinte”. Trebuia să lupt până 

la capăt, pentru că au avut o speranță, au avut un vis și au crezut în ceva. Democrația, votul 

și ceea ce au hotărât majoritatea cetățenilor, în 5 iunie, sunt de fapt, decizia finală. În acest 

context, este evident că noua majoritate constituită la nivelul Consiliului Județean, Partidul 

Social Democrat și Partidul Mișcarea Populară, având mai multe voturi, democratic și 

corect au atributul, au obligația, au sarcina, dacă vreți, să conducă județul Caraș-Severin, în 

următorii 4 ani. Grupul nostru va rămâne în opoziție, dar o opoziție constructivă , pentru că 

eu am militat în toată campania, pentru o altfel de politică în instituția Consiliului Județean. 

Vom fi alături de toate proiectele bune, vom avea și inițiative pe care sperăm în această 

armonie administrativă să le acceptați, majoritatea constituită și atunci când veți greși, noi, 

opoziția, din plenul acestui for județean, vom lua atitudine. În consecință, pentru posturile 

de vicepreședinte în cadrul Consiliului Județean, Grupul PNL nu are nici o propunere și vă 

lăsăm pe dumneavoastră să decideți vicepreședinții care vor fi aleși pentru următoarea 

perioadă. Ca să participăm la vot și să ne ducem mandatul cu care alegătorii ne-au trimis 

aici, vom primi buletinul de vot, dar ne vom abține de a vota întru-un fel sau altul, având în 

vedere că aveți voturi suficiente să decideți cei 2 vicepreședinți, cărora, indiferent cum se 

vor numi ei, le doresc și lor, succes! 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Mulțumesc. 

 Domnul consilier Spânu Ion: Domnul președinte, înainte de a trece la procedura de 

vot, vreau să fac o precizare. Vreau să-i reamintesc domnului Vela, că votul a fost vot pe 

listă și nu uninominal. Deci cei aproximativ 48.000 de votanți au votat Partidul Național 

Liberal, nu Vela Ion-Marcel. Așa, ca și o corectură. 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vă mulțumesc, domnul Spânu. Dacă nu sunt 

alte propuneri, o să rog… 

 Domnul consilier Vela Ion-Marcel: Numai un pic, că s-a pronunțat numele meu. 

Dumneavoastră, vedeți-vă de partidul dumneavoastră! 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Haideți, domnul Vela și domnul Spânu, 

rugămintea mea este să nu începem cu…Pauză, până când se tipăresc buletinele de vot. 

 (Se ia pauză pentru tipărirea buletinelor de vot.)  

* 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Rog Comisia de validare și numărare, să-și 

reintre în atribuții. O să vă arăt cum sunt buletinele de vot. Pe același buletin de vot sunt 
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trecute cele două propuneri. La fel, ca și pentru președinte, se va înmâna câte un buletin de 

vot fiecărui membru al Consiliului Județean. Fiecare membru merge în cabina de vot, 

votează și depune buletinul de vot în urnă. Comisia de Validare? Domnul președinte…O să 

încep în ordinea alfabetică să citesc consilierii județeni. Domnul Albu Alexandru-

Vichentie. Se votează ambii candidați sau nu se votează de cei care nu-i doresc, dar nu se 

votează doar unul…Se poate vota și unul! Da. Domnul Bona Mihai. Domnul Boșneac 

Valentin-Samuel. Se pregătește domnul Chisăliță. O să rog, să aduceți urna mobilă pentru 

domnul Chisăliță, și ștampila după ce votează domnul Boșneac. Se pregătește domnul 

Ciobanu Cristian. Se pregătește doamna Ciurel Lenuța. Domnul Cojocariu Ioan. Se 

pregătește domnul Crina Ioan. Domnul Damian Romulus-Marius. Se pregătește domnul 

Dragoș Gheorghe-Marcel. Domnul Gâfu Cristian. Domnul Grindeanu Nicolae. Domnul 

Hurduzeu Florin- Silviu. Domnul Iova Ilie. Se pregătește domnul Lazăr Constantin. 

Domnul Marșalic Jaro Norbert. Domnul Miclea Aurel. Domnul Mocioalcă Ion. Domnul 

Nedelcea Constantin Flavius. Se pregătește doamna Pascu Ionela-Ancuța. Domnul 

Popovici Ionuț-Mihai. Se pregătește domnul doctor Purea Paul. Domnul Rujan Dumitru. 

Se pregătește doamna Schelean-Șomfelean Valeria-Diana. Domnul Spânu Ion. Se 

pregătește domnul Sporea Ghiță. Domnul Surdu Daniel George. Se pregătește domnul 

Tabugan Ion. Domnul Teodorescu Mircea. Se pregătește domnul Tiugan Marin-Victor-

Grig. Și domnul Vela Ion-Marcel! 

  Bun. Operațiunea de validare s-a terminat. Rog, Comisia de validare și numărare să 

purceadă la numărarea voturilor. (Se ia o scurtă pauză.) 

* 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Având în vedere rezultatul votului la funcțiile 

de vicepreședinți ai Consiliului Județean, vreau să vă spun că atât domnul Popovici Ionuț-

Mihai, cât și domnul Bona Mihai, au întrunit 17 voturi ”pentru”, 14 voturi anulate, pentru 

că nu a existat nici o opțiune pe acele 14 voturi. Ținând cont de acest lucru, domnul 

Popovici Ionuț-Mihai și domnul Bona Mihai sunt vicepreședinți ai Consiliului Județean 

Caraș-Severin. (aplauze) 

 O să dau citire celor două hotărâri. Articolul 1- Se alege domnul Ionuț-Mihai 

Popovici în funcția de vicepreședinte al Consiliului Județean Caraș-Severin. Cine este 

”pentru”? O să vă rog să numărați. 

 Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Mă iertați că intervin, domnule 

președinte. Ce-i supus votului secret, nu se mai supune votului deschis. 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: În regulă! Deci, vicepreședinți ai Consiliului 

Județean Caraș-Severin sunt domnul Ionuț Popovici și domnul Mihai Bona. O să-i rog, în 

această ordine, să spună câteva cuvinte. 

 Domnul vicepreședinte Popovici Ionuț-Mihai: În primul rând, vă mulțumesc 

tuturor. Mulțumesc celor peste 8000 de cărășeni care au votat Partidul Mișcarea Populară. 

Această onorabilă funcție nu este a mea, este a lor. Mulțumesc prietenului și colegului 

meu, doctorul Paul Purea, de la care am învățat multe. Mulțumesc colegilor mei, fără de 

care rezultatul din 5 iunie nu ar fi fost posibil și nu în ultimul rând, vreau să mulțumesc 
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celor care n-au avut încredere în mine. N-au făcut decât să mă motiveze mai mult în 

această competiție! Vă mulțumesc. (aplauze) 

 Domnul vicepreședinte Bona Mihai: Același lucru aș vrea să-l spun eu. Mulțumesc, 

în primul rând, tuturor cărășenilor, că au ieșit la vot, așa cum am spus-o și la intervențiile 

mele, la radio. Mulțumesc celor 8600 de votanți care au votat cu UNPR-ul. Mulțumesc 

actualei echipe, pentru că sunt convins că vor face treabă, iar locul meu aici, cred că este 

temporar. Sau poate nu! Încă odată, vă mulțumesc! Prefer să muncesc și vorbele mai 

puține, pentru mine. (aplauze) 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Ionuț, Mihai, vă mulțumesc! Vă urez mult 

succes. Sunt convins că împreună vom face ceea ce ne-am propus. Mihai, dă-mi voie să 

sper la altceva! 

* 

Se trece la discutarea punctului 7 al ordinii de zi şi anume: 

 7.Proiect de hotărâre privind constituirea comisiilor de specialitate  ale Consiliului 

Județean Caraș-Severin. 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Trecem la următorul punct de pe ordinea de 

zi, alegerea și constituirea celor 6 comisii de specialitate ale Consiliului Județean Caraș-

Severin. O să supun votului dumneavoastră, o să supun plenului, numărul de membri în 

fiecare comisie. Dacă sunteți de acord cu această…Vă rog, doamna consilier. 

 Doamna consilier Schelean-Șomfelean Valeria-Diana: Înainte să trecem la votarea 

acestui punct înscris pe ordinea de zi, propunerea noastră este să scoateți acest proiect de 

hotărâre de pe ordinea de zi, având în vedere că o parte dintre consilierii județeni aflați 

astăzi în sală, probabil, nu vor mai fi consilieri județeni, în perioada următoare, aflându-se 

în stare de incompatibilitate, inclusiv subsemnata. Probabil că ne vom exprima opțiunea 

înr-un sens sau altul. Iar din punctul meu de vedere, membrii comisiilor de specialitate 

trebuie desemnați ținând cont de pregătirea profesională a consilierilor județeni. Astfel 

spus, colegii mei care vor veni pe lista Partidului Național, urmare a retragerii mele, vor 

avea o altă pregătire și probabil, vor opta cu privire la altă comisie, decât cea pentru care eu 

aș putea opta astăzi, în ședință. Cred că e de folos, ca la momentul la care vom alege 

componența acestor comisii, să cunoaștem exact cine sunt consilierii județeni și ce 

pregătire profesională are fiecare în parte. 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Da, în regulă, doamna consilier. Domnul 

Spânu, vă rog.  

 Domnul consilier Spânu Ion: Domnule președinte, eu cred că trebuie să le 

constituim astăzi, pentru că la proxima ședință de Consiliu Județean, trebuie să avem la 

proiectele de hotărâri și avizul comisiilor. Asta e unu la mână și o informez pe stimata 

noastră colegă, că în lege spune că ”de regulă, se respectă configurația politică a 

Consiliului Județean și pregătirea profesională”. 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Mulțumesc. 

 Doamna consilier Schelean-Șomfelean Valeria-Diana: Dați-mi numai voie, dacă 

vrem să avem un Consiliu Județean care să funcționeze în parametrii normali, cred că 
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pregătirea profesională a consilierilor județeni este prioritate. Mă scuzați, că am 

considerat… 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Puteam să constituim de acum două 

săptămâni, dacă ne doream acest lucru. Domnul Tabugan, vă rog. 

 Domnul consilier Tabugan Ion: Vă mulțumesc mult. Și eu sunt în exact aceeași 

situație, ca și colega. Deja, doamna de la prefectură îmi aduce să-mi dau demisia, din toate 

actele necesare. Cred că graba strică treaba! Vor veni colegi care vor avea altă pregătire  și 

va fi mult mai bine. Dar, dacă dumneavoastră vreți astăzi, se va face astăzi. Vă mulțumesc 

mult. 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vă mulțumesc. O ședință următoare de 

Consiliu Județean nu poate fi făcută decât săptămâna viitoare. După cum bine știți, în 

județul Caraș-Severin, în acest moment sunt probleme deosebit de grave. Eu nu-mi permit 

să întârzii în constituirea Consiliului Județean, dar voi supune la vot cele două propuneri. 

Vă rog, cine este pentru alegerea sau în ordinea propunerilor, cine este pentru amânarea 

alegerii comisiilor, astăzi? Cine este împotrivă? Abțineri? Mulțumesc. Deci, trecem la 

următorul punct de pe ordinea de zi, alegerea comisiilor de lucru ale Consiliilor Județean. 

Ca și modalitate de lucru, eu vă propun să vă citesc comisiile și să supun votului 

dumneavoastră, numărul de membri în fiecare comisie, urmând ca ulterior să se facă 

propuneri din partea grupurilor pentru membri comisiilor. Ulterior, comisiile se vor retrage 

și își vor alege președintele și secretarul. Comisia pentru activități economice, 5 membri, 

sunt alte propuneri? Cine este ”pentru”? Comisia pentru amenajarea teritoriului, urbanism, 

mediu, turism, sport și agricultură, 5 membri, cine este ”pentru”? Comisia de relații externe 

și integrare europeană, din 3 membri, cine este ”pentru”? Comisia de muncă, sănătate, 

protecție socială și protecția copilului, din 5 membri, cine este ”pentru”? Comisia pentru 

învățământ, familie, culte și minorități, din 5 membri, cine este ”pentru”? Comisia juridică 

și de disciplină, la fel, din 5 membri, cine este ”pentru”? Sunt mai multe voturi, că a votat 

și domnul Marșalic și domnul Cojocariu. O să vă rog să faceți propuneri pentru prima 

comisie, Comisia pentru activități economico-financiare. Domnul Spânu, vă rog.  

 Domnul consilier Spânu Ion: Pentru Comisia pentru activități economico-

financiare, propun pe domnul Nedelcea, domnul Albu și subsemnatul, Spânu. 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Deci Grupul PSD-PMP a făcut 3 propuneri. 

Din partea Grupului PNL? O să vă rog să faceți dumneavoastră propunerile.  

 Domnul consilier Cojocariu Ioan: Pentru Comisia nr.1, este domnul Sporea și 

domnul Rujan.  

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Îi supunem la vot pe rând. Prima propunere? 

 Domnul consilier Spânu Ion: Prima propunere este Nedelcea Constantin Flavius. 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Cine este ”pentru” ca domnul Nedelcea 

Constantin Flavius să facă parte din Comisia nr.1? Împotrivă? Abțineri? Se aprobă în 

unanimitate. Următoarea propunere? 

 Domnul consilier Spânu Ion: Domnul Albu Alexandru-Vichentie. 
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 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul Albu Alexandru-Vichentie. Cine este 

”pentru” ca domnul Albu Alexandru-Vichentie să facă parte din Comisia nr.1? Împotrivă? 

Abțineri?  

 Domnul consilier Spânu Ion: Și Spânu. 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Și domnul Spânu Ion. Cine este ”pentru” ca 

domnul Spânu să facă parte din Comisia nr.1? Împotrivă? Abțineri? Domnul Cojocariu? 

 Domnul consilier Cojocariu Ioan: Pentru Comisia nr.1, v-am spus, este vorba de 

domnul Sporea Ghiță. 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Cine este ”pentru” ca domnul Sporea Ghiță să 

facă parte din Comisia nr.1? Împotrivă? Abțineri? Se aprobă în unanimitate.  

 Domnul consilier Cojocariu Ioan: Și al doilea, domnul Rujan Dumitru. 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: La fel, supun la vot pe domnul Rujan 

Dumitru. Cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc. Deci, Comisia nr.1 este 

legal constituită în acest moment.  

 Pentru Comisia nr.2, la fel din 5 membri. Domnul Spânu, vă rog, propuneri! 

 Domnul consilier Spânu Ion: Grupul nostru propune pe domnul Iova Ilie, domnul 

Tiugan Marin-Victor-Grig și domnul Damian Romulus-Marius.  

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Mulțumesc. Domnul Cojocariu? 

 Domnul consilier Cojocariu Ioan: Noi avem 3 propuneri, aici, având în vedere 

exact ce spunea doamna Schelean. Domnul Surdu Daniel George… 

 Domnul consilier Spânu Ion: Două. 

 Domnul consilier Cojocariu Ioan: Și Ciobanu Cristian. 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Supun la vot, domnul Iova Ilie, cine este 

”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se aprobă. Domnul Tiugan Marin-Victor-Grig, cine este 

”pentru”? Se aprobă. Domnul Damian Romulus-Marius, cine este ”pentru”? Împotrivă? 

Abțineri? Se aprobă. Domnul Surdu Daniel George, cine este ”pentru”? Împotrivă? 

Abțineri? Se aprobă. Domnul Ciobanu Cristian, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? 

Se aprobă. Deci în acest moment și Comisia nr.2 este legal constituită.  

 Vă rog, Comisia nr.3. Domnul Spânu, propuneri! 

 Domnul consilier Spânu Ion: La Comisia nr.3, nu avem propuneri. 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul Cojocariu? La Comisia nr.3, Grupul 

PSD-PMP nu are propuneri. 

 Domnul consilier Vela Ion-Marcel: Eu știu că pot face parte din mai multe comisii, 

consilierii, nu?  

 Domnul consilier Spânu Ion: Da. De acord, însă numai titular votează într-o singură 

comisie, în celelalte are drept de vot consultativ. 

 Domnul consilier Vela Ion-Marcel: E bine, măcar consultativ. 

 Domnul consilier Spânu Ion: Putem. 

 Domnul consilier Vela Ion-Marcel: Eu zic să fie, acum sincer… 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Faceți o propunere. 

 Domnul consilier Spânu Ion: Pe doamna Ciurel o propunem, că a fost și în 

mandatul trecut. Deci să fie, nu titular, să fie… 
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 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Bine. 

 Domnul consilier Cojocariu Ioan: Din partea noastră, la Comisia nr.3, domnul 

Teodorescu Mircea și domnul Miclea Aurel. 

 Domnul consilier Spânu Ion: Mai unul. Trei trebuie. Doamna Ciurel nu e titular. 

Mai unul de la voi trebuie.  

 Domnul consilier Vela Ion-Marcel: Hai, că facem altfel. Nici noi n-avem 

propuneri! Hai, să vedem. Ok. V-ați asumat că, conduceți județul Caraș-Severin și veniți 

cu fente din acestea. Nici noi nu propunem! 

 Domnul consilier Spânu Ion: Domnul Vela, astea nu sunt fente! Vă rog, să aveți un 

limbaj decent. 

 Domnul consilier Vela Ion-Marcel: Nu. Dar, dacă dumneavoastră n-aveți, onor, 

grupul majoritar, la o comisie importantă de proiecte europene, vă spunem, că nici noi, 

grupul de opoziție, nu avem. 

 Domnul consilier Spânu Ion: Foarte bine.  

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Comisia se cheamă ”de relații externe și 

integrare europeană”. 

 Domnul consilier Vela Ion-Marcel: Tocmai de aceea v-am propus, ca să venim 

amândouă grupurile cu propuneri. 

 Domnul consilier Spânu Ion: Am avut o propunere, doamna Ciurel, consultativ. Nu 

e cu proiecte europene.. 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu:  Nu e cu proiecte europene. E ”relații externe 

și integrare europeană”, nu are nici o treabă cu proiectele europene.  

 Domnul consilier Vela Ion-Marcel: Atunci de să nu fiți și voi? Nu înțeleg. Deci noi 

nu punem. 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Haideți, să o lăsăm la urmă atunci. Comisia de 

muncă, sănătate, protecție socială și protecția copilului. Domnul Spânu, vă rog propuneri. 

 Domnul consilier Spânu Ion: Propun pe domnul Purea Paul, domnul Boșneac și 

doamna Pascu Ionela-Ancuța.  

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul Cojocariu? Purea, Boșneac și Pascu.  

 Domnul consilier Cojocariu Ioan: Noi îl avem pe domnul Jaro Marșalic. 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Doar o propunere? 

 Domnul consilier Cojocariu Ioan: Noi am mers pe profesie.  

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Bun. E în regulă.  

 Domnul consilier Vela Ion-Marcel: Auziți, domnul Darian, să nu fie o procedură, să 

ne dăm demisia cei care plecăm, am înțeles necesitatea de a funcționa comisiile până la 

prima ședință, putem, cei care ne retragem, că inclusiv eu o să-mi dau demisia, să lăsăm în 

comisiile în care am fi teoretic acum, Valeria, domnul Mocioalcă, domnul Tabugan, eu, 

locuri vacante și când vin ceilalți colegi, doar faceți hotărâri de completare. Să nu faceți de 

schimbare, de demisie, de toată procedura de înlocuire, dacă se poate.  

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: La cum văd eu până acum că sunt constituite 

comisiile, Comisia juridică, dacă va fi ultima, va fi constituită doar din cei care își vor da 

demisia și va fi nefuncțională. Deci, urmărind propunerile care s-au făcut până acum, 
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Comisia juridică va fi doar din posturi vacante. Rămânem cu 4 și un loc vacant, urmând a 

fi completat. Supun votului dumneavoastră, domnul doctor Purea Paul. Cine este ”pentru”? 

Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc. Domnul doctor Boșneac, cine este ”pentru”? Împotrivă? 

Abțineri? Mulțumesc. Doamna Pascu Ancuța, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? 

Mulțumesc. Și domnul doctor Jaro Marșalic, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? 

Mulțumesc. Rămânând un loc vacant care urmează a fi completat după demisiile care vor 

surveni la nivelul Consiliului Județean Caraș-Severin. Comisia nr.5, Comisia pentru 

învățământ, cultură, familie, culte și minorități, domnul Spânu, vă rog, propuneri. 

 Domnul consilier Spânu Ion: Domnul Grindeanu și domnul Mocioalcă. Aici 

propunem decât 2. Aveți 3 propuneri de făcut. 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul Cojocariu, vă rog, propuneri.  

 Domnul consilier Cojocariu Ioan: De la Grupul Liberal, domnul Dragoș Marcel și 

domnul Lazăr Constantin, pentru învățământ, cultură, familie.  

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul Dragoș Marcel. 

 Domnul consilier Cojocariu Ioan: Da. Și Lazăr Constantin! 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Lazăr Constantin. Și a treia propunere? 

Vacant? Vă rog, nu comentați din sală. Rugămintea mea este să nu vorbiți fără acordul 

președintelui de ședință. Domnul Gâfu, vă mulțumesc pentru sprijin. Supun votului 

dumneavoastră, pe domnul profesor Nicolae Grindeanu. Cine este ”pentru”? Împotrivă? 

Abțineri? Domnul Mocioalcă Ion, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul 

Dragoș Marcel, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul Lazăr Constantin? Cine 

este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Un loc rămâne vacant, urmând a fi completat ulterior. 

Comisia nr.6, Comisia juridică și de disciplină, 5 membri, domnul Spânu, vă rog, 

propuneri. 

 Domnul consilier Spânu Ion: Aici o să avem o problemă. Colegii liberali o să ne 

critice. Noi n-avem juriști.  

 Domnul consilier Vela Ion-Marcel: Imaginați-vă, că nu vă criticăm! 

 Domnul consilier Spânu Ion: Este domnul Crina, domnul Chisăliță și doamna 

Ciurel.  

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Din partea Grupului PNL? 

 Domnul consilier Cojocariu Ioan: Pentru funcționarea acestei comisii importante, 

noi chiar avem 3 juriști și putem să vă propunem 3. 

 Domnul consilier Spânu Ion: Numai 2.  

 Domnul consilier Cojocariu Ioan: Puteți să retrageți voi, unul.  

 Domnul consilier Vela Ion-Marcel: Nu vreți să colaborați și să facem ce e bine 

pentru Consiliul Județean? 

 Domnul consilier Cojocariu Ioan: Nu vedeți, că nu se poate intra pe poartă! Trebuie 

5, retrageți 1. 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Faceți propuneri. 

 Domnul consilier Cojocariu Ioan: Propunem pe cei 3: Cojocariu, primul, domnul 

Gâfu Cristian și domnul Teodorescu Mircea.  
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 Domnul consilier Spânu Ion: Domnul președinte, am votat. Comisiile sunt formate 

din 5 personalități marcante.  

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul Spânu, propuneri pot fi făcute mai 

multe și se supune la vot. Eu nu pot decât să supun la vot propunerile care se fac. Cine este 

”pentru” ca domnul Crina să facă parte din Comisia juridică? Împotrivă? Abțineri? Deci 

unanimitate. Domnul Chisăliță Ioan Narcis, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? 

Mulțumesc. Doamna Ciurel Lenuța, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul 

Cojocariu Ioan, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul Gâfu Cristian, cine este 

”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul Teodorescu Mircea, cine este ”pentru”? Vă rog să 

numărați.  

 Domnul consilier Spânu Ion: Domnul președinte, am votat 5 membri într-o comisie.  

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Stați, votez propunerea! Cine este ”pentru” ca 

domnul Teodorescu Mircea să facă parte din Comisia juridică? O să vă rog să numărați 

voturile. Câte sunt? Sunt 14 ”pentru”. Cine este împotrivă? O să vă rog să numărați. Cine 

este împotrivă ca domnul Teodorescu Mircea să facă parte din. Se înregistrează 17 voturi. 

Deci a fost legal constituită și Comisia nr. 6 din 5 membri. Vă mulțumesc. Rog comisiile,  

să meargă și să-și aleagă președintele și secretarul.  

 Comisia de relații externe, faceți propunerea acum sau o lăsăm să se constituie în 

ședința următoare? Avize de la comisia aceasta nu e nevoie… 

 Domnul consilier Cojocariu Ioan: Noi v-am dat două.  

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Bun. În regulă.  

 (Comisiile se retrag pentru alegerea președintelui și secretarului.)  

* 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Comisia nr.1, președinte - Nedelcea 

Constantin Flavius , secretar –domnul Albu Alexandru-Vichentie.  

 Comisia nr.2…Vă spun și numărul de voturi? Nu. La Comisia nr.2, președinte – Iova 

Ilie, secretar – domnul Damian Romulus-Marius. 

  La Comisia nr.4, președinte – domnul Paul Purea, secretar – doamna Pascu Ionela-

Ancuța. 

  La Comisia nr.5, președinte – domnul Grindeanu Nicolae, secretar – domnul Dragoș 

Gheorghe-Marcel.  

 La Comisia nr.6, președinte – domnul Crina Ioan, secretar – domnul Gâfu Cristian.  

 A rămas Comisia nr.3 să o constituim într-o ședință ulterioară. Supun la vot ”la 

pachet” toate comisiile. Cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Abținere sau împotrivă? 

 Domnul consilier Vela Ion-Marcel: Abținere.  

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Mulțumesc. Acestea fiind spuse, declar 

închisă ședința… 

 Domnul consilier Vela Ion-Marcel: Numai puțin, mi-am motivat abținerea, ca să fie 

pentru procesul-verbal. Nu că n-aș fi de acord cu comisiile, pentru că trebuie să 

funcționeze,  pentru că n-ați fost corecți în alegerea președinților și secretarilor, cel puțin la 

Comisia juridică, unde ați pus președinte, un inginer. Și trebuia să fie, totuși, o colaborare 

pentru binele Consiliului Județean! 
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 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Da. Mulțumesc. 

 Domnul consilier Crina Ioan: Tocmai de asta a și fost gândirea! Să reprezentăm și 

cetățenii și să luăm un secretar care este jurist. Așa am gândit-o acolo. 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vă mulțumesc. Declar închisă… 

 Domnul consilier Cojocariu Ioan: Auziți, totuși, îmi permit o rezervă față de 

afirmația unui inginer, care reprezintă masele.  

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul Cojocariu… 

 Domnul consilier Cojocariu Ioan: Domnule, înțelegi că este o arhitectură în cadrul 

unui act juridic… 

 Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Declar închisă ședința Consiliului Județean. 

Vă mulțumesc tuturor. Mult succes! 

   

Nemaifiind discuții, şedinţa se încheie. 

 

 

 
 

            PREȘEDINTE,                                       SECRETARUL JUDEŢULUI, 

  

            Silviu Hurduzeu                                   Darian Ciobanu 
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